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Zápis ze schůze Studenského pralamentu 
Gymnázia Christiana Dopplera 

 

Číslo zápisu: 1 

Datum: 9. 11. 2017 

Přítomni: dle prezenční listiny  

Program: 

1. Projednání stanov Studentského parlamentu (dále již stanovy) 
2. Zvolení zástupce do ČSÚ 
3. Pamlsková vyhláška 
4. Stanovení četnosti a termínů schůzí 

 

1. Projednání návrhu stanov Studentského parlamentu 

Stanovy byly vytvořeny studentem Danielem Smíškem a vycházejí z oficiálního vzoru pro stanovy 
Studentského parlamentu. Dále byly představeny základní body stanov.  

V první řadě proběhlo hlasování o zapisovateli, kde byl jednohlasně zvolen Ivan Žižka a to poměrem 
16 hlasů pro, nikdo se nezdržel hlasování a 0 zástupců bylo proti. 

Byla vyvolána diskuze k tématu stanov. 

• Prvním tématem diskuze bylo snížení velikosti rady Studentského parlamentu (dále již 
rady) z pěti členů na čtyři. 

o Hlasováním bylo rozhodnuto o snížení velikosti rady na čtyři členy a to v poměru 
12 pro, 4 se zdrželi hlasování a 0 zástupců bylo proti 

• Druhou otázkou bylo zrušení funkce koordinátora ve stanovách.  
o Otázka byla prodiskutována a bylo odhlasováno zrušení této funkce poměrem 11 

pro, nikdo se nezdržel hlasování a 5 zástupců bylo proti.  

Stanovy nebyly zatím schváleny, jelikož budou zaslány zástupcům na důkladné prostudování, aby 
mohly být na další schůzi vzneseny připomínky, upraveny a schváleny. 

2. Zvolení zástupce do ČSÚ 
O post zástupce v České středoškolské únii měli zájem dva zástupci, Martin Kodada ze 3.C a 
Daniel Smíšek ze 6.M.  

o Hlasování dopadlo s nerozhodným výsledkem a to poměrem hlasů: 5 hlasů pro 
Martina Kodadu, 6 zástupců se zdrželo a 5 hlasů pro Daniela Smíška. 

o Vítězem se stal Martin Kodada po dohodě se svým sokem. 
3. Projednání pamlskové vyhlášky 

Martin Kodada pronesl připomínku k pamlskové vyhlášce a představil nám jeho projekt, jak tento 
problém řešit. Byla podnícena diskuze a připomínka byla prodiskutována zástupci. Martin Kodada 
vnesl žádost o pomoc s tímto projektem. 



4. Stanovení četnosti a termínu schůzí 
Předběžný termín schůzí byl stanoven ve čtvrtek 8. vyučovací hodinu. Četnost schůzí byla 
stanovena na frekvenci jedenkrát za měsíc. 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ivan Žižka 



Zápis ze schůze Studentského pralamentu 
Gymnázia Christiana Dopplera 

 

Číslo zápisu: 2 

Datum: 30. 11. 2017 

Přítomni: dle prezenční listiny  

Program: 

1. Hlasování o přijetí stanov Studentského parlamentu 
2. Volba předsedy a místopředsedy 
3. Volba dalších dvou členů rady 
4. Bakaláři 
5. Hlasování o pokračování v souvislosti s „pamlskovou“ vyhláškou 

 

1. Hlasování o přijetí stanov Studentského parlamentu 

Stanovy byly upraveny dle odhlasovaných bodů viz. 1. zápis ze schůze Studentského parlamentu. 
Daniel Smíšek informoval zástupce o změnách, které byly provedeny. Aktuální znění stanov na 
https://www.gchd.cz/attachments/article/309/Stanovy_studentskeho_parlamentu.pdf 

Hlasování o přijetí stanov: 

 

 

Hlasování se zúčastnili všichni přítomní – 13 zástupců. Stanovy byly jednohlasně přijaty. 

2. Volba předsedy a místopředsedy  

O post předsedy Studentského parlamentu se ucházeli dva kandidáti Martin Kodada ze 3.C a 
Daniel Smíšek ze 6.M.  

o Před volbou se kandidáti představili a sdělili své vize ve Studentském 
parlamentu. 

Hlasování o předsedovi: 

 

Hlasování se zúčastnili všichni přítomní – 15 zástupců. Předsedou se podle volby stal Martin 
Kodada, který se následně vzdal postu předsedy a přenechal své místo druhému kandidátovi 
Danielu Smíškovi. Martin Kodada se stal místopředsedou. 
 
 

3. Volba dalších dvou členů rady  

Stanovisko Počet zástupců 
Pro 13 
Proti 0 
Zdrželo se  0 

Daniel Smíšek Martin Kodada 
Počet hlasů: 7 Počet hlasů: 8 

https://www.gchd.cz/attachments/article/309/Zapis_9_11_2017.pdf
https://www.gchd.cz/attachments/article/309/Stanovy_studentskeho_parlamentu.pdf


O místo v radě se ucházeli celkem čtyři kandidáti Anna Andrusjak, Martin Mašín, Vojtěch 
Švandelík a Ivan Žižka.  

Hlasování o členech rady: 
 
 
 
 
 
Hlasování se zúčastnili všichni přítomní – 15 zástupců. Členy rady Studentského parlamentu se 
stali: Vojtěch Švandelík a Ivan Žižka 
 

4. Bakaláři 
Byl vznesen požadavek, aby se parlament zabýval otázkou programu Bakaláři. Podnět byl 
směřován především na webovou aplikaci. Následovalo hlasování: 

 
 
 
 
 

Hlasování se zúčastnili všichni přítomní – 15 zástupců. Návrh byl jednohlasně přijat a rada se tímto 
podmětem bude zabývat. 

 
5. Hlasování o pokračování v souvislosti s „pamlskovou“ vyhláškou 

 

 

 

 

Hlasování se zúčastnili všichni přítomní – 15 zástupců. Návrh byl přijat a rada se tímto podmětem 
bude zabývat. 

 

 

Zapsal: Ivan Žižka 

 

Kandidát Počet hlasů 
Anna Andrusjak 1 
Martin Mašín 4 
Vojtěch Švandelík 11 
Ivan Žižka 10 

Stanovisko Počet zástupců 
Pro 15 
Proti 0 
Zdrželo se  0 

Stanovisko Počet zástupců 
Pro 13 
Proti 1 
Zdrželo se  1 



Zápis ze schůze Školního pralamentu 
Gymnázia Christiana Dopplera 

 

Číslo zápisu: 3 

Datum: 22. 02. 2018 

Přítomni: dle prezenční listiny  

Program: 

1. Seznámení členů parlamentu s výsledky jednání o požadavcích z minulých schůzí 
2. Seznámení členů parlamentu s výsledky jednání na zasedání Středoškolského sněmu 
3. Debata o vybavenosti školy a každodenním životě studenta na GCHD 

 
1. Seznámení členů parlamentu s výsledky jednání o požadavcích z minulých schůzí 

Předseda Daniel Smíšek seznámil parlament s výsledky vyjednávání. Radě studentského 
parlamentu se podařilo prosadit přístup studentů do programu Bakaláři a to od nového školního roku. 
Studenti budou moct vidět svou docházku nikoliv své známky. Dalším bodem, který se podařilo 
prosadit bylo umístění Papíromatu do naší školy.   

2. Seznámení členů parlamentu s výsledky jednání na zasedání Středoškolského sněmu 
Daniel Smíšek nás seznámil s výsledky zasedání Středoškolského sněmu (viz zápis ze zasedání 
Středoškolského sněmu). 
 

3. Debata o vybavenosti školy 
Proběhla poměrně rozsáhlá debata o naší škole, ze které vyplynulo několik věcí, kterými se bude 
Rada studentského parlamentu zabývat. 

• Chybějící záchody na dívčích toaletách ve 2. patře. 
• Připomínky k činnostem pana školníka, požadavky na opravy se vyřizují s obrovským 

zpožděním nebo se neřeší vůbec. 
• Třídní učitele by měli více vznášet požadavky na nové vybavení, jedná se především o 

nábytek. 
• Byl vznesen dotaz, zda v období 30.4 – 8.5 bude využito ředitelské volno. 

Rada studentského parlamentu se bude těmito požadavky zabývat. 

 

Zapsal Ivan Žižka  



Zápis ze setkání Školního pralamentu 
Gymnázia Christiana Dopplera s vedením 

školy 
 

Datum: 20. 03. 2018 

Přítomni: dle prezenční listiny  

• Vzhledem k velkému zájmu o studium na GChD vyhlásila paní ředitelka 13. 4. 2018 volný den 
• Druhý volný den vyhlásila paní ředitelka na 7. 5. 2018 
• Škola muší uhradit rekonstrukci 11 požárních dveří z důvodu vandalizmu 
• Hledají se nová řešení dávkovačů toaletního papíru na záchody 
• Není možné stavět ve třídách opevnění z krabic od mléka 
• Nejpravděpodobněji proběhne o letních prázdninách rekonstrukce vnější fasády 
• Aplikace pro studenty bude pravděpodobně dostupná po letních prázdninách 
• Studovna není otevřena z důvodu nedostatku pedagogů 
• Ztrácejí se tyče na okna 
• Učitelé mohou psát požadavky do knihy u paní hospodářky 
• Invakuace 

o V mnoha případech proběhla ukázkově 
o V některých třídách byly problémy – zodpovědnost učitelů 

• Papíromat stále čeká na převoz z Číny 
• Wi-Fi síť pro žáky nefunguje 
• O prázdninách proběhne inovace ethernetové sítě a počítačové učebny 
• 17. 4. 2018 vyšší gymnázium – studijní volno 
• Hledá se nový učitel na výuku anglického jazyka a německého jazyka 
• Učitelé se potýkají s problémem, že žákům stačí „dostatečná“ známka  

Zapsal Ivan Žižka  



Zápis ze schůze Studentského parlamentu 
Gymnázia Christiana Dopplera 

 

Číslo zápisu: 5 

Datum: 17. 05. 2018 

Přítomni: dle prezenční listiny  

Program: 

1. Projednání rozhodnutí tříd o zveřejňování známek v aplikaci Bakaláři 
2. Diskuze související s tématem 1. 
3. Seznámení členů Školního parlamentu Gymnázia Christiana Dopplera s průběhem jednání 

o papíromatu. 
 

1. Projednání rozhodnutí tříd o zveřejňování známek v aplikaci Bakaláři 

Proběhlo hlasování o tom, zda chtějí třídy zveřejňovat své známky v aplikaci Bakaláři.  

Hlasován: 

Pro Proti Zdržel se hlasování 
11 2 4 
 

2. Diskuze související s tématem 1. 
Proběhla diskuze nad tématem Bakaláři. Členové Školního parlamentu Gymnázia Christiana 
Dopplera se měli možnost vyjádřit a vznést další požadavky na to, co by mohlo být v aplikaci 
Bakaláři zobrazeno. Z této diskuze vzešlo několik návrhů. Prvním bylo zobrazení zameškaných 
hodin žáka. Druhý návrh souvisel s prvním, žák by měl mít možnost vidět, které dny chyběl, aby je 
mohl následně omluvit. 
 

3. Seznámení členů Školního parlamentu Gymnázia Christiana Dopplera s průběhem jednání 
o papíromatu. 
Daniel Smíšek nás seznámil o tom, že papíromat je již objednán a čeká se na jeho převoz 
z Čínské lidové republiky do České republiky. 
 
Rada Školního parlamentu Gymnázia Christiana Dopplera vydala usnesení, ve kterém vznesla 
požadavky na aplikaci Bakaláři, a předala tento dokument vedení školy. 

 

Zapsal Ivan Žižka  


